
Rondvraag 
 
Commissievergadering Samenleving & Bestuur d.d. 18 april 2024 
 

Inleiding: 
Bijna een jaar geleden, op 9 mei 2023, heeft het college aan de raad laten weten dat de drie 
bestuursleden van de Adviesraad Sociaal Domein (ASD) hun functie hebben neergelegd. Op 
30 november 2023 heeft wethouder Sour tijdens de vergadering van de commissie 
Samenleving en Bestuur verteld dat de projectgroep doorstart ASD de bestuurlijke taken van 
de ASD tijdelijk op zich neemt. Verder gaf zij aan dat de ASD onderbezet is, maar dat de 
werkgroepen wel functioneren. Ook deelde zij mede dat de ASD goed opgebouwd gaat 
worden en dat in januari samen met de projectgroep de langetermijnagenda opgebouwd 
gaat worden, waarin komt te staan op welke punten de ASD advies zal geven. Sindsdien is 
het college echter akelig stil richting raad. 
 
UdenPlusLanderd maakt zich zorgen over deze situatie. De ASD vertegenwoordigt de 
inwoners op belangrijke terreinen als de Wmo en jeugdhulp. De adviezen van de ASD zijn 
nodig, niet alleen omdat zij de inwoners vertegenwoordigen, maar ook omdat de adviezen 
de raad in de gelegenheid stellen kritisch te kijken naar het beleid zoals het college dit 
opstelt. Alleen al vanavond komen verschillende agendapunten aan de orde, waarbij 
normaal gesproken de ASD een advies zou hebben gegeven, zoals het Regionaal 
beleidsprogramma jeugdhulp, de Raadsinformatiebrief Herstel besluit rondom 
persoonsgebonden budget indicaties voor Hulp bij Huishouden en wellicht ook de Sport- en 
Beweegvisie. De ASD wordt daarom gemist, en dat al bijna een jaar lang. 
 
In voorbereiding op deze rondvraag kwam UdenPlusLanderd wel een bericht op de website 
van de gemeente tegen van 5 februari 2024, met de titel ‘ASD-Maashorst maakt succesvolle 
doorstart’. Dit bericht is, voor zover ons bekend, destijds niet met de raad gedeeld. Ook de 
langetermijnagenda die in januari zou zijn opgesteld, is niet met de raad gedeeld. Het zou 
logisch zijn deze met de raad te delen, zodat de raad weet bij welke (beleids)stukken de 
raad een advies van de ASD kan verwachten en bij welke niet. 
  

 
Vragen: 
Naar aanleiding van deze situatie heeft UdenPlusLanderd de volgende vragen: 
1. Wat is op dit moment de status van de ASD? Is er zicht op een permanent bestuur? Zo 

ja, per wanneer? 
2. Wat is op dit moment de status van de werkgroepen van de ASD? 
3. In het nieuwsbericht van 5 februari 2024 staat dat de ASD bestaat uit onder andere de 

werkgroep jeugd. In het raadsvoorstel van 12 maart 2024 over het regionaal 
beleidsprogramma jeugdhulp lezen we dat de ASD niet om advies is gevraagd, omdat zij 
op dit moment nog geen leden hebben in de werkgroep jeugd en onderwijs. Hoe 
verhoudt zich dit tot elkaar?  

https://maashorst.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Document/39c0b4a9-4246-4709-8da9-01a4b47025ab?documentId=2f770630-2565-4729-82e7-5e2771444b2c
https://maashorst.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/b8105c30-d1bd-4bde-b5ad-23a4bdec1df6
https://maashorst.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/b8105c30-d1bd-4bde-b5ad-23a4bdec1df6
https://www.gemeentemaashorst.nl/nieuws/2024/02/05/asd-maashorst-maakt-succesvolle-doorstart#:~:text=De%20ASD%20Maashorst%20is%20een,adviesraad%20voor%20de%20gemeente%20Maashorst.
https://www.gemeentemaashorst.nl/nieuws/2024/02/05/asd-maashorst-maakt-succesvolle-doorstart#:~:text=De%20ASD%20Maashorst%20is%20een,adviesraad%20voor%20de%20gemeente%20Maashorst.
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4. In twee wetten van de gemeenteraad, de Verordening maatschappelijke ondersteuning 
gemeente Maashorst 2022 en de Verordening jeugdhulp gemeente Maashorst 2022, 
staat dat het college ingezetenen bij de voorbereiding van het beleid betreffende 
maatschappelijke ondersteuning en jeugdhulp betrekt. Hoe gebeurt dit in gevallen 
waarin de ASD geen advies geeft? 
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